
 Mi nyertük az év utolsó gyorsaságiját 

Ifj. Kanyik Anti és Nyirfás Julcsi a változatos és kalandos Szilveszter Rallye-val 

búcsúzott el 2017-től. Tanultak és szórakoztak, közel jártak a dobogóhoz is, de 

egyszer szó szerint keresztbe tettek neki.  

A Mikulás Rallye-t kihagytuk, mert felújítottunk ezt-azt a kocsinkon, - kezdte az 

év végi beszámolót Ifj. Kanyik. Nagyon vártuk már, hogy kipróbáljuk a megújult 

váltót, amin csak kisebb beállításokat kellett eszközölni, a Szilveszter Rallye-n. 

Tesztelni szerettük volna Mogyoródon, elvárások nélkül, jó hangulatban. Mi más 

lehetett volna a tervünk egy buliversenyen?  Örültem, hogy Julcsi el tudott 

kéreszkedni a munkahelyéről, így vele vágtam neki a versenytávnak. Köszönöm 

neki, a szponzorainknak, a családjainknak és a csapatunknak is az egész évet, mert 

nélkülük nem versenyezhettünk volna 2017-ben. Csütörtökön eseménydúsan 

kezdődött, pénteken pedig tempósan folytatódott a Szilveszter Rallye. A pályák 

tetszettek, alacsony átlagsebességűek és szűkek voltak. Régen autóztam már 

hasonló, épített pályákon, gyakorolni kellett az ilyen jellegű feladatokat. Az első 

gyorsaságin esett az eső, és a Formula 1-es pályán mi is besokalltunk, átgázoltunk 

egy szalmabálán. Nem ütöttük meg nagyon az autót, mégis kislyukadt a hűtő és a 

fék hűtőcsövei is leszakadtak. A hűtőt, a szervizes srácok megjavították, kibírta a 

célig egy ragasztással. A második szakaszon utolértünk egy elakadásjelzővel 

guruló autót. Azt hittük, hogy elengednek, Julcsinak mondtam, is, hogy nyomja a 

dudát, de ők egy visszafordítóban a kéziféket is berántották a látvány kedvéért, ám 

beforogtak. Ezután nem fértünk el mellettük és nem tudtam rükvercet kapcsolni, 

újra kellett indítani az autót, amivel végleg elment a versenyünk. Nem 

foglalkoztunk az idővel, de versenyzők vagyunk, mégis oda-oda néztünk az órára. 

Pénteken már ideálisabb volt az időjárás, jókat mentünk a ring külsőn és a ring 

belsőn is, sőt gyorsaságit is nyertünk a géposztályban. Az év utolsó szakaszán a 

leggyorsabbak voltunk, a kategóriánkban. A csütörtöki nyolcadik hely után, a 

negyedikig kapaszkodtunk föl, 4,4 mp-el maradtunk le a dobogóról. Jól éreztük 

magunkat, de rájöttem, hogy esőben még tanulnom kell az autót. Idén először 

szerepelt két páros a Kanyik Motorsport csapatában: a Horváth Mátyás-Kalapács 

Zsolt duó a kategóriája negyedik helyén ért célba Fiat Seicentojával - összegezte 

a Szilveszter Rallye-t Ifj. Kanyik Antal.   

Hogyan tovább? A Szilveszter Rallye-n is megkaptuk ezt a kérdést. Továbbra is 

várjuk a Peugeot kupával kapcsolatos információkat, mert hallani mindenfélét, de 

konkrétumok továbbra sincsenek. Egyelőre a Mitropa kupa felé kacsintgatunk, ám 

szívesen mennénk itthon is, mert az ORB és a Peugeot kupa is szimpatikus. Amint 

biztossá válnak a dolgok, meghozzuk a döntésünket. Mindenkinek boldog újévet 

kívánunk – köszönt el a rajongóktól, és 2017-től Anti.  (Fotó: Kacsándi Norbert) 

Köszönjük Partnereinknek: Frigo-Experience Kft., Kenguru konténer, Tej 

Express, Csonka F-Trans, Valida Kft., Kroon Oil, Elaforg 2000 Kft., Exclusive 

Tours, Exclusive Change, Pentolt Kft., Hidra Kft., 3DiClone, Kanyik 

Autószerviz, Schon-gumi.hu, Hidra Kecskemét 

  

 


